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Protokoll årsstämma 2018 

 

Tid: Söndag 25 februari kl. 18:00 

Plats: Boskataskolans matsal 
 

1. Årsmötets öppnande 
 Föreningsordförande Maria von Below (109) öppnade mötet och hälsade 

välkommen. 
 

2. Val av ordförande samt sekreterare vid årsmötet 
Till ordförande valdes Stig-Arne Nordström (159) och till sekreterare 

valdes Ann-Louise Martín (45) 
 

3. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar 

Bilaga 1 

                                                                                      

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Till justeringsmän valdes Lars Wiik (201) och Anette Nordenskiöld (197) 
 

5. Fråga om kallelse behörigen skett samt fastställande av dagordning 
Ordförande meddelar att kallelse skett skriftligt enligt stadgar 14 dagar i 

förväg. Mötet förklarade detta möte behörigen utlyst och dagordningen 

fastställdes. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse/förvaltningsberättelse 
Ordförande föredrog genomförd verksamhet samt ekonomin     

      

     Bilaga 2,3 
 

7. Revisorernas berättelse.  
Revisionsberättelsen föredrogs av Håkan Tornberg då Revisor Lotta Rova 

inte kunde delta på mötet.         Bilaga 4 

  

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsstämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet 
 

9. Framställan från styrelsen. 

I kallelsen till årsmötet framställdes upprustning av den östra 

 lekplatsen. Då styrelsen inte har fått erforderligt underlag 

 återkommer styrelsen eventuellt i den frågan med ett extra 

 medlemsmöte 

 

 



Besök www.stormvagen.net 

 
 

 

10. Inkomna motioner 

Rolf Laine (153) har inkommit med en motion om att anlägga en boulebana 

med sittplatser och grillplats öster om den östra lekplatsen  

     Bilaga 5       

      

Styrelsen bejakar motionen och föreslår årsmötet att bevilja motionärens 

genomförande av motionen till en kostnad av 20 000 kronor, med styrelsens 

mandat att bevilja ytterligare 10 000 kronor vid behov 

    

Årsmötet BESLUTADE att lämna bifall till motionen enligt styrelsens 

förslag 

 

 

11. Val av styrelseordförande och styrelseledamöter 

Till styrelseordförande valdes på ett år: 

Inga Gustafsson (53) nyval 
 

Till styrelseledamöter valdes: 

Ann-Louise Martín (45) (1 år kvar) 

Maria Thor (95) (1 år kvar) 

Tommy Lundberg (19) (omval 2 år) 

Birgitta Nyström (65) (omval 2 år) 

Niklas Grape (89) (omval 1 år) 

Jonas Pantzare (29) (omval 1 år) 

 

12. Val av styrelsesuppleanter för 1 år 

Praxis i föreningen har varit att suppleanterna har haft fullvärdig 

 status. De har deltagit på samtliga möten och haft sina uppdrag. 

 Därför föreslår valberedningen att suppleanterna vakansställs men 

 ökar antalet ordinarie ledamöter till 7 stycken.  

Om styrelsens antal efter ev avflyttning understiger 5 ledamöter 

 kallas till extra årsstämma för fyllnadsval 

 

13. Val av revisorer och suppleant för 1 år 
Lotta Rova (93) omval 

Carola Fransson (67) omval 

 

Catharina Nordlund har avsagt sig omval och suppleantplatsen blir vakant. 

Om någon av dem avflyttar under året skall kallelse ske till extra 

 årsstämma. 
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 14. Val av valberedning för 1 år 

Maria von Below (109) nyval, sammankallande  

Håkan Tornberg (93) omval 

 

Valberedningen har inte lyckats få några suppleanter 

 
 

 

15. Förslag till budget för år 2018 inkl. arvoden & avgifter samt debiteringslängd 

Ordföranden föredrog förslag till budget 2018 samt förslag till 

debiteringslängd.    Bilaga 6,7 

Debiteringslängden och budgetförslaget godkändes 

 

16. Information från styrelsen 

Det är viktigt att vi håller rent från snö och is framför garageportarna så 

att inte gummilisterna skadas. 

 

Snö från den egna tomten får inte skjutsas ut på gatan på grund av att det 

försvårar framkomligheten för utryckningsfordon. 

 

Eftersom Q-park inte har skött uppdraget tillfyllest planerar styrelsen att 

kontakta Securitas för uppdraget. 

 

Sophusen: Vi måste hjälpas åt med att slå sönder kartongerna eftersom de 

fyller de 3 tunnorna direkt om vi inte gör det. Vi har ingen tunna för 

restavfall, trots detta läggs en hel del av sådant avfall av medlemmar 

utanför sophuset och på golvet inne i sophuset. Styrelsen har vid flera 

tillfällen kört bort sådant restavfall till återvinningsstationen.  

 

 

   

16. Övriga ärenden 

 

 Inga övriga ärenden meddelades 
 

18. Avslutning 

 
Den nya ordföranden Inga Gustafsson avtackade avgående ordföranden 

Maria von Below för sitt mångåriga arbete i styrelsen samt tackade 

mötesordföranden Stig-Arne Nordström för sitt mångåriga engagemang 
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som mötesordförande. Slutligen tackades medlemmarna för visat intresse 

och mötet avslutades. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Ann-Louise Martín                                                        Stig-Arne Nordström 

Sekreterare                                                                 Ordförande 

 

 

 

 

 

 

Lars Wiik          Anette Nordenskiöld                                                           

Justeringsman                                                               Justeringsman 

 

 

 
 

 

 

 

 


